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Ha allen,

Vanoa ik onderstaand antwoord op de vraag ter verklaring waarom we eerder geen aantallen hebben genoemd, met

een voorstel tot wijziging van één van de passages over de plastic cartridges. Ik ben hiermee akkoord.

Maandag hebben we op 1 van de vragen van nieuwsuur het volgende laten weten:

1. is erin Nederland een voorraad plastics voor coronatests? Zo ja, hoe groot (voor hoeveel tests) is die voorraad? Zo nee, waarom

niet?

Ja, van plastics die beperkt beschikbaar zijn heeft LCH voldoende voorraad voor de beoogde vraag. Vanuit bedrijfsgeheimhouding

en concurrentie gevoelige informatie is het niet mogelijk om aantallen vrij te geven.

Antwoord was gebaseerd op input van LCH dat zij de getallen niet zouden geven.

Achteraf beoordeeld kunje zeggen dat we in antwoord op deze vraag ook wel de totalen hadden kunnen noemen. Vervalgvragen
gingen wel in op specifieke leveranciers en op de Nederlandse productie en daar kunnen we geen aantallen over noemen. Wij
hebben daarom onterecht de vraag zo opgevat dat we de aantallen per leverancier moesten noemen.

Aandachtspunt daarbij is dan wel de volgende passage in de brief waarin we wel de aantallen noemen en dan specifiek de

cartridges: deze zijn namelijk nu nog afkomstig van 1 leverancier: Bioplastics. Dit kan Bioplastics dus wel afleiden uit deze

getallen.

Voorstel oplossing: we noemen het aantal dat cartridges dat we zullen hebben eind deze week, inclusief de eerste levering van

Helvoet: ruim 52776. Dan is de relatie al iets minder direct naar Bioplastics.
Daarbij moet dan de zin die specifiek gaat over aftrek van cartridges anders geformuleerd worden om niet zo expliciet te

koppelen aan Bioplastics.
Tekstpassage zou er dan als volgt uit komen te zien
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Bijgaand met verwerking van opmerkingen minister zojuist.
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